

σφορών και την καθυστέρηση στις αποφάσεις για το ψηφιακό μέρισμα πιέζει ασφυκτικά έναν υγιή, ακόμη, κλάδο της οικονομίας, αιμοδότη των δημοσίων ...», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 25-12-2009.

«Όμως, οι επενδύσεις στις ΑΠΕ βραδυπορούν επικίνδυνα, η ΔΕΗ δείχνει να ολιγωρεί μπροστά στις απαιτήσεις των καιρών και ο διαθέσιμος χρόνος για ουσιαστικές αλλαγές στο ρυθμιστικό και αδειοδοτικό πλαίσιο του κλάδου πιέζεται από τις ευρωπαϊκές μας δεσμεύσεις για το 2020», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 1-11-2009.

«Τα ισχύοντα νομικά και οικονομικά καθεστώτα σε Γερμανία και Ισπανία, που παρουσιάστηκαν με λεπτομέρεια από προσκεκλημένους ομιλητές, (κ. R. της Investitionsbank από τη Γερμανία και του H. D. από την Gamesa Energia της Ισπανίας) είναι απόλυτα ξεκάθαρα σε ό,τι αφορά τα προσφερόμενα κίνητρα, τις πολύ συγκεκριμένες και περιορισμένες σε αριθμό αδειοδοτικές διαδικασίες, καθώς και τις ισχύουσες χωροταξικές ρυθμίσεις», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 27-2-2005.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αδειοδοτικός 45, αδειοδοτικό 702, αδειοδοτική 830, αδειοδοτικοί 55, αδειοδοτικές 838]

### αεροπυρόσβεση

«Τα ελικόπτερα του στρατού σβήνουν, ξανά, φωτιές (τίτλος). Το “Βήμα” πέταξε με τα ελικόπτερα του Στρατού που χρησιμοποιούνται στην αεροπυρόσβεση (υπότιτλος). Στόχος μας είναι να έχουμε όλα τα πληρώματα εκπαιδευμένα και διαθέσιμα για την αποστολή της αεροπυρόσβεσης, που είναι δύσκολη και επικίνδυνη, ειδικά στις μεγάλες πυρκαϊές με πολύ καπνό και δυνατούς ανέμους», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, (ηλ. έκδ.), 1-9-2011.

«... θέματα εθνικής και κοινωνικής ασφάλειας, δηλαδή αναχαιτίσεις τουρκικών αεροσκαφών, αεροδιακομιδές ασθενών, έρευνα και διάσωση και αεροπυροσβέσεις», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 26-4-2010.

«Αεροπυρόσβεση με leasing» (τίτλος), *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 17-5-2009, σελ. Α6.

«Ιπτάμενοι και προσωπικό εδάφους στη μάχη για την αεροπυρόσβεση με περιπολίες από αέρος για επιτήρηση των δασών, ειδικά τους καλοκαιρινούς μήνες», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 20-5-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αεροπυρόσβεση 721, αεροπυροσβέσεις 149 / και με ενωτικό]

### αμεσοδημοκρατία

«Στους χώρους της πλατείας Συντάγματος που γεννιέται η αμεσοδημοκρατία, επιχειρήθηκε χθες να γεννηθεί ένα αντίστοιχο μοντέλο και για την οικονομία», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 7-6-2011.

«Μέσ’ το σύννεφο της τσίκνας, ξεκινά στις 9.00 η συνέλευση της “αμεσοδημοκρατίας”. Μπροστά στη Βουλή οι άνθρωποι κουνάνε σημαίες που τις πήραν από πάγκο. Πίσω στα σιντριβάνια οι “Αγανακτισμένοι” συζητούν ξανά και ξανά αν πρέπει να ενοχλούνται όταν ανεμίζουν ελληνικές σημαίες στο Σύνταγμα», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 5-6-2011.

«Είμαι οπαδός της αμεσοδημοκρατίας και δεν πιστεύω σε εκπροσώπους. (Τελευταία φορά που συνέβη κάτι ανάλογο ήταν λίγο μετά την εποχή των παγετώνων)», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 6-6-2009.

«Μαζί με το πρόγραμμα, το Nosotros, ένας ελεύθερος κοινωνικός χώρος αντιπληροφόρησης, επικοινωνίας και συλλογικής πολιτικής, πολιτιστικής έκφρασης και δράσης, μας καλεί να ξεκινήσουμε από μια κοινή αφετηρία με κάποια βασικά χαρακτηριστικά: “Την αντιεραρχία, την αμεσοδημοκρατία και την αυτονομία”», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 7-7-2005.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αμεσοδημοκρατία 688, αμεσοδημοκρατίες 93 / και με ενωτικό]

### αμεσοδημοκρατικός, -ή, -ό

«Το ποιο θα είναι το μέλλον του κινήματος των πλατειών, με αρκετούς πλέον να το αποκαλούν και “αμεσοδημοκρατικό κίνημα”, καθώς και η ανάγκη για άμεσες δράσεις και όχι μόνο λόγια και ατέρμονες συζητήσεις, ήταν τα θέματα που κυριάρχησαν στη λαϊκή συνέλευση», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 5-9-2011.

«Η μακρόσυρτη, επώδυνη αμεσοδημοκρατική Συνέλευση και η αυτοοργάνωση είναι το σχολείο για να ανακτηθεί όχι μόνο ο δημόσιος χώρος, αλλά και η δημοκρατία ως πράξη και λόγος. Για τους νέους ιδίως, πρόκειται για συνταρακτική μυητήρια τελετή», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 31-5-2011.

«Για τα προβλήματα που προκύπτουν σε συνοικίες όπως τα Εξάρχεια, το ιδανικό και το αμεσοδημοκρατικό είναι να επιλύονται με το διάλογο και την πρωτοβουλία υπεράσπισης των σχέσεων και των ισορροπιών από όλους: κατοίκους, πολιτικούς χώρους, καταστήματα, συλλογικότητες», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 24-10-2009.

«Με δεδομένο -όπως ήδη ανέφερα- το γεγονός ότι το ενδιαφέρον του Καστοριάδη στο κλασικό αμεσοδημοκρατικό υπόδειγμα δεν είναι το ενδιαφέρον ενός θεσμικού αντιγραφέα, η πρόκληση που αντιμετωπίζουμε συνίσταται στον έλλογο μετασχηματισμό του υποδείγματος αυτού», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 25-7-2008.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αμεσοδημοκρατικός 303, αμεσοδημοκρατικό 840, αμεσοδημοκρατική 809, αμεσοδημοκρατικοί 159, αμεσοδημοκρατικές 840 / και με ενωτικό]